
.űنة الصراف الآلŰده البنك أو ماكđĊů الذي űومŰب الĊالس đĉ اوزĆþý ķب مبالĊامل البطاقة سĊق لĊů لا -
- Ċůق للبنك إعادة النظر فـđĉ ű السĊب المþاح لأůة بطاقة وýعůđله بما þůفق مع سŰاسþه ودون إبđاء أسباب.

- عنđ سĊب النقود من ماكŰنة الصراف الآلű إذا لم þůم ĊýصŰل النقود čلال فþرة زمنŰة مđĊدة، سþĊþفظ ماكŰنة صرف
النقود آلŰاً بالمبلķ المنصرف وفـű هذه الĊالة لا Ċůق لĊامل البطاقة إلĶاء العملŰة وĊůق للبنك رد أو عđم رد ąزء/ بعض أو 

كل المبلŰĵ ķر المĊصل بعđ مراąعة رصđŰ الĆهاز دون أدنى اعþراض أو مطالبة من صاĉب البطاقة.
đŰمĆý مþŰوس űل المصرفـŰساب العمĉ مباشرة من űهزة الصراف الآلąق أůم عن طرþý űþصم المعاملات الč مþů -

القŰمة على ĉساب العمŰل.
:(ATM) űنة الصراف الآلŰام ماكđĎþطاء اسčبة على أýرþالم ćائþ٥-الن

- عنđ إąراء āلاث مĊاولات مþþالŰة čاطئة لإدčال الرقم السري þůم سĊب البطاقة.
- فـĉ űالة عđم سĊب البطاقة من المكان المĎصص لها بالآلة بعđ انþهاء العملŰة čلال ٦٠ āانŰة ýقوم ماكŰنة الصراف 

الآلű بسĊب البطاقة ýلقائŰاً.
- فـĉ űالة سĊب البطاقة بواسطة ماكŰنة الصراف الآلĆů ،űب أن ůقوم ĉامل البطاقة بمراąعة الفرع بعđ مرور āلاāة أůام عمل
ďůارý من (ومů ٦٠) نůلال شهرč űر البطاقة فـđعة فرع البنك مصąام بمراŰم القđالة عĉ űراءات اللازمة، وفـąاذ الإĎýلا

سĊب البطاقة، فإن البنك سŰقوم بإلĶائها وعđم إýاĉة الđĎمة إلا بعđ قŰام العمŰل بإصđار بطاقة بůđلة.
- إذا لم þůم سĊب المبلķ الذي طلب صرفه من ماكŰنة الصراف الآلč űلال الفþرة الزمنŰة المđĊدة من إبراز هذا المبلķ من
المكان المĎصص له، فإن البنك Űĵر مسئول عن إعادة ąزء/ كل قđŰ الĎصم الذي ýم على الĊساب بموąب هذه العملŰة
إلا بعđ القŰام بإąراء ąرد الآلة وعلŰه فإنه Ċůق للبنك ĉسبما ýسفر عنه إąراءات الĆرد إعادة قđŰ المبلķ بالكامل أو ąزء

منه أو عđم إعادýه مطلقاً ولا Ċůق لĊامل البطاقة الأساسŰة أو الإضافŰة فـą űمŰع الأĉوال نقض أو اعþراض أي إąراء 
Ďþůذه البنك فـű هذا الصđد.

- لن ůكون البنك مسئولاً عن أůة čسارة þůكبđها ĉامل البطاقة الأساسŰة أو الإضافŰة إذا لم þůمكن من الĊصول على أي
من الđĎمات لأي سبب سواء كان بسبب القوة القاهرة، انقطاع الŰþار الكهربائű، عطل فـű المعđات المسđĎþمة أو أي 

سبب أčر.
٦- الþعامل فű نقاط البŰع الإلكþرونŰة:

- ůلþزم ĉامل البطاقة سواء الأساسŰة أو الإضافŰة بالþوقŰع على ąمŰع قسائم البŰع لđى المþاąر الűþ قام بشراء بضائع أو
đčمات منها،على أن ůكون الþوقŰع مطابقاً لþوقŰعه المĂبÿ على ظهر البطاقة. كذا فـĉ űالة عđم قŰام ĉامل البطاقة بالþوقŰع
ůظل رĵم ذلك مسئولاً عن سđاد المبالķ المقđŰة على ĉساب بطاقþه للبنك وسþŰم čصم المعاملات الý űþمÿ مباشرة من

ĉساب العمŰل المصرفـű وسþŰم ĆýمđŰ القŰمة على ĉساب العمŰل.
 đق عنĊþالمس ķقوم برد المبلŰام البطاقة فإن البنك سđĎþة باسŰم عن عملý ķاع مبلąرþمة اسŰر قسąاþر الđإذا أص -

اسþلام الاسþرąاع من الþاąر.
- البنك Űĵر مسئول عن أůة čلافات قý đنشأ بŰن ĉامل البطاقة والþاąر ĉول السلع والđĎمات الý űþم الĊصول علŰها بموąب

البطاقة وþůم ýسوůة أůة čلافات دون أي čđýل من البنك.
:ÿرنþام البطاقة عبر الإنđĎþة اسŰفŰ٧- ك

- þůعهđ العمŰل بأن ąمŰع المعاملات الþى þýم من čلال đčمة الشراء عبر الإنþرنÿ بالبطاقة هű معاملات مشروعة وýسđĎþم
فى أĵراض مشروعة ولأشĎاص Űĵر مĊظور الþعامل معهم، وأن العمŰل هو المسþفđŰ الĊقŰقى من الđĎمة. والبنك Űĵر
مسئول عن كشف سرůة الĊسابات الþى قđĊý đث نĆŰþة سوء إسđĎþام العمŰل للبطاقة عبر شبكة المعلومات الđولŰة أو

عن طرůق عملŰات القرصنه الإلكþرونŰة. وأن مسئولŰة اسđĎþام البطاقة عبر شبكة الإنþرنý ÿقع على العمŰل وđĉه دون 
أدنى مسئولŰة على البنك.

:(PIN) ةŰصĎة الشůالهو đůđĊý ٨- رقم
űى لموظفþĉص بل وĎة على البطاقة أو الإفصاح عنه لأي شŰصĎة الشůالهو đůđĊý ابة رقمþم كđامل البطاقة بعĉ đعهþů -

البنك وذلك لĊماůة البطاقة من اسĶþلال أي شĎص لها.
٩- الرسوم:

- بمĆرد الþوقŰع على الشروط والأĉكام ůصرح صاĉب البطاقة الأساسŰة للبنك بĎصم ąمŰع مصروفات إصđار أو اسþبđال 
أو đůđĆý البطاقة الأساسŰة أو الإضافŰة علاوة على/ إلى ąانب أůة رسوم أčرى ůطلبها البنك على ĉسابه.

- فـĉ űالة طلب ĉامل البطاقة الأساسŰة إصđار بطاقة أو بطاقات ýابعة لأشĎاص آčرůن فإنه لا Ċůق له الاعþراض على أůاً
من رسم الاشþراك أو رسوم الđůđĆþ السنوůة أو أůة اعþراضات قý đنćþ عن اسđĎþام هؤلاء الأشĎاص لهذه البطاقات.

- ĉامل البطاقة الأساسŰة مسئول بالكامل أمام البنك عن أůة مصروفات أو رسوم ýنćþ عن اسđĎþام البطاقة الأساسŰة أو
البطاقات الإضافŰة بالإضافة إلى النþائć المþرýبة عن فقđ أو هلاك أو ýلف أůاً من هذه البطاقات.

١٠- عام:
- لا Ċůق للعمŰل الرąوع على البنك بأůة مطالبات نĆŰþة وąود أعطال بماكŰنات الصراف الآلű مĂل أعطال القوى القاهرة أو 

الأعطال المŰكانŰكŰة أو čلو الĆهاز من النقود أو لأي سبب آčر أůاً كان.
- ýسرى ąمŰع الشروط والأĉكام المذكورة فـű هذا النموذج على ĉامل البطاقة الإضافŰة بناء على موافقة وýوقŰع ĉامل

البطاقة الأساسŰة علŰها ý ăŰĉلزم صاĉب الĊساب بكامل المسئولŰة عن ýصرفات ĉاملű البطاقات المصđرة.
- فĉ űالة طلب صاĉب الĊساب إلĶاء البطاقة الأساسŰة لا ůعنى/ þůرýب على ذلك إلĶاء البطاقة الإضافŰة المرýبطة بها
والعكس صů ăŰĉ ċŰĊسþوąب đůđĊý نوع البطاقة الملĶاة كشرط لإنهاء هذه الđĎمة ووقف المطالبة بالرسوم المعنŰة

بهذه البطاقة.
- Ćůوز لĊامل البطاقة الأساسŰة الþقđم بطلب مكþوب للبنك بإلĶاء البطاقة مع الþزامه برد البطاقات الإضافŰة الأčرى المصđرة
بناء على طلبه وůظل الþزامه سارůاً بالنسبة للþعاملات الý űþمÿ سواء بالبطاقة الأساسŰة أو الإضافŰة قبل ýارďů الإلĶاء أو

بعđه إذا لم ýسلم ąمŰع البطاقات إلى البنك.
- ýقع على العمŰل كامل المسئولŰة عن دقة البŰانات المčđلة عن طرůق لوĉة مفاċŰý ماكŰنة الصراف الآلű وبناء على ذلك Ďůلى

البنك مسئولþŰه من أي عمل قđĊů đث نĆŰþة لإدčال بŰانات čاطئة.
- ůفوض وůصرح العمŰل البنك ýفوůضاً نهائŰاً لا Ćůوز الرąوع فŰه بالاسþعلام عنه وعن معاملاýه وعن الأطراف المرýبطة به
طبقاُ لكافة القوانŰن السارůة بمصر وذلك لđى البنك المركزي المصري والĆهاز المصرفـű والشركة الأم والشركات الþابعة
والشقŰقة للبنك وأي طرف آčر وكافة الĆهات الů űþراها البنك ضرورůة ولازمة لذلك فـű إعطاء وýبادل أůة معلومات عن

العمŰل أو معاملاýه لđى البنك أو عنđ اĎýاذ إąراءات قانونŰة ضđه.
- ůقر العمŰل بموافقþه وعđم اعþراضه على أĉقŰة البنك فـű وقف أو ýأŰąل ýنفŰذ أůة معاملات للعمŰل وذلك للĊþقق من أن هذه
المعاملات لا Ďýرق أو þýعارض مع أůاً من القوانŰن السارůة بمصر أو بنظم البنك الđاčلŰة أو أůة اýفاقŰات أو لوائċ دولŰة. 
- فĉ űالة نشوب نزاع بŰن البنك وصاĉب الĊساب ůعđþ بالمعلومات المسĆلة/ المشفرة على الوسائط الممĶنطة بوصفها

أدلة قاطعة.
- þĊůفظ البنك بĊقه فـý űعůđل بنود وشروط أůة đčمة من الđĎمات الů űþقđمها أو إنهاء هذه الđĎمة فـű أي وقů ÿشاء مع 

إčطار العمŰل بذلك ولا Ċůق للعمŰل الاعþراض على هذه الþعůđلات.
- ĉررت هذه الشروط والأĉكام باللŰþĶن العربŰة والإنĆلŰزůة وفـĉ űالة اþčلاف الصŰاĵة العربŰة عن الإنĆلŰزůة ýكون النسĎة

العربŰة هű واąبة الإعمال.
١١- القوانŰن الĊاكمة/ المعمول بها:

- Ďýضع كافة الأĉكام والشروط الواردة بهذا النموذج للقوانŰن المصرůة وفـĉ űالة وąود أي نزاع ůنشأ عن ýفسŰر أو ýنفŰذ 
بنوده ůكون النظر فŰها من اþčصاص مĊاكم ąنوب القاهرة.

نموذج طلب البطاقة الذهبŰة للĎصم المباشر
:ďůارþاسم الفـرع:        ال

الاسم بالكامل:
ĉســاب رقــــم:
عملة الĊساب:

ĊýقŰق الشĎصŰة (رقم قومą /űواز سفر) رقم:
ůرąى كþابة الاسم باللĶة الإنĆلŰزůة كما سŰظهر على البطاقة بđĊ أقصى ٢٠ ĉرف شاملاً المسافات

الطرف الأول - بطاقة رئŰسŰة
الاسم:

űع الطرف الأول/ الأساسŰوقý

أسباب الطلب (البطاقة الرئŰسŰة فقط)
اسþبđال بطاقة إصđار بطاقة đůđąة 

(ċŰوضþاء الąر) رىčأ ăůđĊý بطاقة        
الطرف الĂانű - بطاقة إضافŰة
الاسم كما سŰظهر على البطاقة:

العلاقة بĊامل البطاقة الرئŰسŰة:
ابن/ ابنة ولى أمر   زوج/ زوąة  

(ċŰوضþاء الąر) رىčأ   ÿčأخ/ أ
űانĂع الطرف الŰوقý

الطرف الĂالă - بطاقة إضافŰة
الاسم كما سŰظهر على البطاقة:

العلاقة بĊامل البطاقة الرئŰسŰة:
ابن/ ابنة ولى أمر   زوج/ زوąة  

(ċŰوضþاء الąر) رىčأ   ÿčأخ/ أ
ăالĂع الطرف الŰوقý

إقرار البطاقة الذهبŰة للĎصم المباشر
أقــر/ نقــر أنــا/ نĊن الموقــع/ الموقعŰن أدناه بــأن ąمŰع البŰانــات المذكورة أعلاه
صĊŰĊة وÿĊý كامل مســئولűþŰ/ مســئولþŰنا الشــĎصŰة وأýعهــđ/ نþعهđ بإčطار
البنك فـــĉ űالــة ŰŰĶýر أي من ýلك البŰانات، وأصرح/نصرح للبنك بالاســþعلام فŰما
þůعلق بþلك البŰانات وهذا الطلب أو أي ýعůđل ůطرأ علŰهما، كما أفوض/ نفوض أنا/
نĊن الموقعŰن أدناه البنك بإصđار البطاقة الذهبŰة للĎصم المباشر وأقر/ نقر بإنى/
بأننــا قــđ قرأت/ قرأنا شــروط وأĉكام اســđĎþام البطاقة الذهبŰة للĎصم المباشــر
وأقــر/ نقــر بقبولها ąمŰعاً والالþــزام بها وأقر/ نقر بموافقþــű/ بموافقþنا أنا/ نĊن
وأي مســđĎþم آčر للبطاقة على دفع وĊýمل كافة المصارůف والعمولات الناĆýة عن
اسđĎþام البطاقة الأساسŰة وأůة بطاقة إضافŰة þůم إصđارها على الĊساب مþĆمعŰن
أو منفردůــن علــى وąه الþضامــن، كما أفوض/نفــوض البنك بالĎصم مباشــرة من
ĉسابű رقم ............................... لسđاد ýلك المصارůف والعمولات المسĊþقة
وŰĵرها من المســĊþقات ودون الرąوع على البنك بأůة مســئولŰة أو دعوى أو شكوى.
أقر أنا الموقع أدناه بأننű/ نشاطű لا نقđم أůة ýسهŰلات لأعمال المقامرة عن طرůق
الاýصــالات الإلكþرونŰــة عبر شــبكة المعلومات الđولŰة «الإنþرنــÿ» أو ýقůđم الđعم أو

.ÿرنþة لأعمال المقامرة عبر الإنŰþĊþة الŰالبن

ýوقŰع صاĉب البطاقة الرئŰسŰة

ýوقŰع صاĉب البطاقة الþابعة

ýوقŰع مůđر علاقات كبار العملاء

ýوقŰع مůđر الفرع

űانā طرفăالā طرف

شروط وأĉكام اسđĎþام البطاقة الذهبŰة للĎصم المباشر:
ýنظم هذه الشروط والأĉكام اسđĎþام البطاقة الذهبŰة للĎصم المباشر وůمĂل هذا الطلب العقđ المبرم بŰن العمŰل والبنك وýعþبر 

هذه الشروط والأĉكام مكملة للشروط والأĉكام العامة لفċþ الĊسابات.
البطاقة الذهبŰة للĎصم المباشر الصادرة عن الĆþاري وفا بنك إůچŰبÿ ش.م.م هű بطاقة čصم فوري من رصĉ đŰسابكم 

 .ÿأي وق űك فـýاůرþمة مشŰق đůđسýمكنك الوصول إلى أموالك وů ăŰĉ طرف البنك űالمصرفـ
١- ýعرůف المصطلĊات: 

ůكون للمصطلĊات الþالŰة والمذكورة فـű هذا الاýفاق الþعرůف والمعانű المذكورة قرůن كل منهما:
 űارز - ٢ شارع علþس űþŰمشروع س - A1 ال برجþŰار كابþس űسŰش.م.م ومقره الرئ ÿبŰچůاري وفا بنك إĆþالبنك: ال -

راشđ مůđنة نصر القاهرة - مصر - ص. ب. ٢٢٢٢ الĊرůة - هلŰوبولŰس - الرقم البرđůي ١١٣٦١.
- ماكŰنات الصراف الآلý :(ATM) űسمى آلة الصرف الذاűý أو النقđي وهű آلة ýعمل إلŰكþرونŰاً وýسمċ لĊامل البطاقة 

الأساسŰة أو الþابعة بإąراء بعض العملŰات المصرفŰة مسđĎþماً فـű ذلك البطاقة.
- البطاقة: هű البطاقة الذهبŰة للĎصم المباشر وهű بطاقة مůđنة ůصđرها بنك الĆþاري وفا بنك إůچŰبÿ ش.م.م.

- ĉامل البطاقة الأساسŰة: هو العمŰل الموقع على هذا الطلب والذي þůعامل بالبطاقة على الĊساب الĎاص به طرف البنك
والذي ůلþزم بصفþه الشĎصŰة Ćýاه البنك بسđاد كافة الرسوم الناĆýة عن إصđار واسđĎþام البطاقة الأساسŰة أو أůة بطاقة 

إضافŰة لها وما قů đسĊþق عنها من عمولات ومصارůف وعوائđ وčلافه.
- ĉامل البطاقة الإضافŰة: هو الشĎص الذي ýصđر له البطاقة الþابعة بناء على ýعلŰمات ĉامل البطاقة الأساسŰة للþعامل على 

ĉساب ĉامل البطاقة الأساسŰة بشرط ألا ůقل سن ĉامل البطاقة الإضافŰة عن ١٨ عام.
مđة البطاقة: هű المđة المþاĉة لاسđĎþام البطاقة وهā űلاث سنوات đĆýد ýلقائŰاً لمđد أčرى ما لم Ďůطر ĉامل البطاقة  -

الأساسŰة البنك كþابŰاً برĵبþه بعđم الđůđĆþ فـű موعđ أقصاه āلاāون ůوماً قبل انþهاء مđة سرůان البطاقة.
- رقم đůđĊý الهوůة (PIN): هو الرقم السري الذي þůم إصđاره عن طرůق الĊاسب الآلű وþůم ýسلŰمه لĊامل البطاقة للĊþقق
إلكþرونŰاً من شĎصþŰه عنđ قŰامه باسđĎþام ماكŰنات الصراف الآلþĉ (ATM) űى þůمكن بالقŰام بمعاملاýه الĎاصة، ولا
Ćůب الإفصاح عنه لأي شĎص بما فű ذلك موظفű البنك وفى ĉالة الإفصاح من قبل العمŰل لا Ċþůمل البنك أůة مسئولŰة 

ناĆýة عن ذلك.
- الþاąر: هو المĆþر أو الشركة أو المنشأة أو البنك الذي ůقبل البطاقة فـű سđاد قŰمة البضائع أو الđĎمات أو أůة ýسوůة 

čاصة بĊامل البطاقة الأساسŰة/الإضافŰة.
- نقاط البŰع الإلكþرونŰة: هű آلة ýعمل إلكþرونŰاً وýسمċ للعمŰل بإąراء عملŰات شراء منĆþات أو đčمات باسđĎþام البطاقة 

المصđرة له.
- الĆنŰه: ůقصđ به الĆنŰه المصري وهű العملة الرسمŰة المسđĎþمة فű مصر.

- مصر: ůقصđ بها ąمهورůة مصر العربŰة. 
٢- إصđار البطاقة:

- ůصđر البنك البطاقة على ĉسابات العمŰل الشĎصŰة وكذا الĊسابات المشþركة بشرط أن ůكون لكل طرف ĉق الþوقŰع 
منفرداً عنđ فċþ الĊساب، ومع ذلك فإن كافة معاملات واسđĎþامات البطاقة لهذا الĊساب ýكون ملزمة لكافة أطراف

الĊساب.
- Ċůق للبنك إلĶاء الاشþراك أو طلب الđůđĆþ أو إعادة إصđار البطاقة وذلك إذا لم ůقم العمŰل باسþلام البطاقة čلال ٣٠

ůوماً من ýارďů إصđار البطاقة، وفـű هذه الĊالة لا Ċůق للعمŰل اسþرداد أůة مصروفات أو عمولات þůم čصمها على 
ĉسابه نĆŰþة ذلك.

- Ċůق للبنك أن ůقرر ما إذا كان سŰنفذ أم لا الþعلŰمات الكþابŰة للعملاء فـĉ űالة ýوافر إمكانŰة ýطبŰق ýلك الþعلŰمات.
- Ċůق للبنك رفض ýقůđم الđĎمة لأي من العملاء لأي سبب قþů đرائى للبنك دون أدنى مسئولŰة على البنك بهذا الشأن مع 

اþĉفاظ البنك بĊقه فـű عđم الإفصاح عن سبب رفض ýقůđم الđĎمة.
- Ċůق للبنك فـű أي وقÿ إضافة đčمات ýكون اŰþčارůة من قبل العمŰل إلى النظام مع إčطار العمŰل بذلك.

- فـĉ űالة الþوكŰلات الđاčلŰة، لا Ċůق للوكŰل سوى الĊصول على بطاقة إضافŰة فقط بعđ إصđار بطاقة أساسŰة للموكل 
نفسه. 

- فـĉ űالة فقđان البطاقة أو سرقþها سواء كانÿ أساسŰة أو إضافŰة، ůلþزم صاĉب الĊساب فوراً بإčطار البنك بهذا الđĊث 
وإلĶاء البطاقة المفقودة/ المسروقة، وĆůب أن ůقوم صاĉب الĊساب بإčطار البنك كþابŰاً بموąب čطاب ůسلم بالđŰ أو

مسĆل موقع علŰه بالþوقŰع المعþمđ لصاĉب الĊساب وفـű الوقÿ نفسه ůكون صاĉب الĊساب مسئولاً مسئولŰة كاملة عن 
أůة عملŰات þýم باسđĎþام البطاقة قبل ýارý ďůسلŰم الإčطار للبنك.

- þůم ýسلŰم الكروت الإضافŰة لأصĊابها المعنŰŰن بعĆý đاوزهم سن الـ ١٨ عام.
٣- اسđĎþامات البطاقة:

- Ċůق للبنك فـű أي وقÿ وبđون أي إčطار أن ůلűĶ أو ůمنع اسđĎþام أůة بطاقة أو رفض إعادة إصđار أو đůđĆý أو إĉلال
أůة بطاقة بđون أن ůؤāر ذلك على الþزامات ĉامل البطاقة بمقþضى هذا الاýفاق للþعاملات الý űþمÿ من قبل أو بعđ هذا

الإلĶاء ý ăŰĉسþمر سارůة المفعول وملزمة.
- Ċůق للبنك بإرادýه المنفردة وبđون إنذار أو إčطار مسبق سĊب ĉق اسđĎþام البطاقة فـű أي وقÿ أو رفض أي طلب 

لمنý ċعامل čاص بالبطاقة.
- ůلþزم ĉامل البطاقة بالþوقŰع فـű المكان المĎصص لذلك على ظهر البطاقة وذلك بنفس الþوقŰع الموąود بالبنك وůعþبر هذا 

الþوقŰع أساس للþعامل على البطاقة.
- þůم ýسŰĆل ąمŰع العملŰات الů űþقوم بها ĉامل البطاقة بسĆلات البنك سواء كانÿ من čلال ماكŰنات الصراف الآلű أو 

نقاط البŰع الإلكþرونŰة وůعþبر ýسŰĆل هذه العملŰات قاطعاً وملزماً لĆمŰع الأطراف وصالċ لكل الأĵراض.
- للبنك الĊق المطلق فـű أي وقÿ سĊب ĉق اسđĎþام البطاقة أو رفض أůة عملŰة þýم عن طرůق أůة بطاقة كما Ċůق للبنك

فـĉ űالة كشف الĊساب أن ůقوم باþĉساب عائđ على الرصđŰ المůđن وذلك اعþباراً من ýارďů كشف الĊساب لŰĊن ĶýطþŰه 
طبقاً لسعر العائđ المعلن مضافاً إلŰه النسبة الđĊů űþدها البنك.

- كافة الاسđĎþامات بواسطة البطاقة الأساسŰة أو البطاقة الإضافŰة þůم čصمها مباشرة من ĉساب العمŰل ĉامل البطاقة
الأساسŰة ولا Ćůوز له Ćýاوز الرصđŰ المþاح بالĊساب، مع الþزام العمŰل بĶþطŰة هذا الĆþاوز فـĉ űالة đĉوāه بالإضافة 

إلű أůة الþزامات قý đنشأ كنĆŰþة للþعامل بها.
- ąمŰع ýعاملات البطاقة الþý űþم بعملة أčرى Űĵر الĆنŰه سواء فـű مصر أو čارąها، þůم Ċýوůلها من العملة الأąنبŰة 
إلى عملة الĊساب وفقاً لسعر الصرف السائđ فـű البنك وقÿ الĊþوůل وسوف Ďýصم من ĉساب البطاقة بعملة الĊساب

مضافاً إلŰها العمولات المقررة فـű هذا الشأن. 
- عنđ اسđĎþام البطاقة čارج ąمهورůة مصر العربŰة، فإن ąمŰع معاملاýكم سوف þůم Ċýوůلها إلى عملة بطاقþكم وذلك 
طبقاً لسعر الصرف المعلن فـű البنك فـý űارý ďůنفŰذ المعاملات عن طرůق شبكة ŰȔزا. هذا وůعđ اسđĎþام البطاقة čارج

ąمهورůة مصر العربŰة، موافقة من ĉامل البطاقة على كافة الرسوم والمصارůف الĎاصة بþلك المعاملات. ąمŰع رسوم 
ýنفŰذ المعاملات čارج ąمهورůة مصر العربŰة والمþضمنة مصارůف الĆþاري وفا بنك إůچŰبÿ ش.م.م الإدارůة وكافة
مصارůف ŰȔزا الđþاولŰة، سþŰم إدراąها بكشف ĉسابكم. للاسþفسار عن đąول الرسوم والذي قů đعđل من وقÿ لآčر،

ůرąى الرąوع إلى أقرب فرع لك.
:űنات الصراف الآلŰعامل على ماكþ٤- ال

- اسđĎþام ماكŰنات الصراف الآلů (ATM) űكون بواسطة البطاقة المسلمة للعمŰل والűþ سþعمل عنđ إدčال الرقم السري  
(PIN) المسلم إلى العمŰل.

- þýوقف المسĊوبات النقůđة على رصđŰ صاĉب الĊساب الأساسű المþاح فـű وقÿ إąراء عملŰة السĊب، كما لا Ċůق
لĊامل البطاقة السĊب على المكشوف من الĊساب باسđĎþام البطاقة.

GOLD DEBIT CARD 
APPLICATION FORM

.ýTerms & Conditions apply. Attijariwafa bank Egypt S.A.Eطبق الشروط والأĉكام. الĆþاري وفا بنك إůچŰبÿ ش.م.م.
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Gold Debit Card Terms & Conditions:
These terms and conditions regulate the usage of Gold Debit Card presenting the reference contract between 
the bank and the customer and are considered the continuity of the account opening terms and conditions.
Attijariwafa Gold Debit Card issued from Attijariwafa bank Egypt S.A.E is a direct debit card which debits your 
bank account balance where you can access your funds and settle your purchasing at any time.
1- Definition of terms:
The following terms shall correspond to their assigned meanings in this agreement:
- Bank: Attijariwafa bank Egypt S.A.E located at Star Capital A1 Tower - City Stars Project, 2 Ali Rashed 

Street, Nasr City, Cairo, Egypt. P.O. BOX – 2222, Al Horreya – Heliopolis - ZIP Code 11361.
- Automated Teller Machine (ATM): Electronic machine that dispenses cash and allows basic and

supplementary cardholders to pursue some banking transactions using the cards issued upon the
verification of the cardholder.

- Card: The card is the Gold Debit Card, a debit card issued by the bank. 
- Basic cardholder: The client whose signature appears on this application and upon whose bank account 

transactions occur. The client is personally liable to the bank for all charges incurred through issuing and 
using the basic card or any supplementary card, or any other charges such as commissions, interest, etc.

- Supplementary cardholder: The customer who is issued a supplementary card upon the instructions
of the basic cardholder enabling him/her to debit the basic cardholder’s account, conditioned that the 
supplementary cardholder must be 18 years of age or above.

- Personal Identification Number (PIN): A confidential number generated electronically and which is
delivered to the cardholder that verifies the cardholder to the ATM terminal in order to proceed with his/
her transactions. The PIN should not be revealed to anyone including the bank’s staff and in case customer 
reveals the PIN, the bank is not liable for any responsibility in this regard.

- Merchant: The merchant or company or institution or bank that accepts use of the card to pay for goods, 
services, or to settle charges related to the cardholder/supplementary.

- Electronic point of sale: Machines that allow client to purchase goods and services using the cards issued 
to them.

- Card validity: is the valid period for the use of the card which is three years, and will be renewed
automatically for other periods unless the cardholder notifies the bank in writing of their wish not to renew 
the card. Notification must occur at least 30 days prior to the card’s expiry date.

- Pound: Egyptian Pound (EGP): The official currency used in Egypt.
- Egypt: The Arab Republic of Egypt.
2- Issuance of card:
- The bank can issue the debit card on sole owner accounts and on joint accounts only where each party 

has the right to sign solely, in this case, all card transactions incurred by either party will fall within their 
joint responsibilities.

- The bank reserves the right to cancel or to refuse to renew or issue the card if the customer does not collect 
the card within 30 days of its issuance date. In such a case, the customer will not be entitled to claim the 
issuing charges collected by the bank.

- The bank may refuse providing the service for any reason, while bearing no responsibility in this regard.
- The bank has the right to decide whether to execute the account holder’s written instructions, if deemed 

applicable or not.
- The bank reserves at any time the right to add new optional services to customers without prior notification.
- In power of attorney cases, the agent of an internal mandate is only entitled to supplementary card if and 

only if the primary account holder possesses a basic card.
- In case the card, whether basic or supplementary is lost or stolen, the cardholder is responsible for

reporting the event to the bank, in order to cancel the lost/stolen card and issue another one. The account 
holder must notify the bank with a written request bearing his/her authorized signature. Meanwhile, the 
account holder will be liable for the use of the lost/stolen card and all its transactions by others prior to 
the receiving of the written notice.

- Supplementary cards are delivered to the concerned cardholders if they are 18 years of age or older.
3- Use of the card:
- The bank may at any time and without notice cancel or suspend the right to use any card entirely or with 

respect of specific benefits or refuse to issue, renew or replace any card, without affecting the cardholder’s 
obligations under this agreement of transactions made before or after such cancellation or suspension 
which shall continue to enforce for transactions made before or after such cancellation or suspension.

- The card is to be used without prejudice to the right of the bank to withdraw usage rights at any time, 
without prior notification or warning. The bank also has the right to refuse to offer card services without 
notification.

- The cardholder must sign on the back of the card the authorized signature of the bank upon receiving it and 
may only be used by the cardholder subject to the terms and conditions of this agreement.

- A record of all transactions carried out by the cardholder, whether conducted through ATMs or electronic 
point of sale, are kept by the bank. The bank’s records are binding to all parties and for all purposes.

- It is in the absolute discretion of the bank to withdraw the right at any time from the cardholder to use the 
card or refuse any transaction conducted via the debit card. As well, in case the account balance is debit, 
the bank is entitled to charge interest on the account according to the announced interest rate starting the 
date the account is debit till the debit is settled, in addition to a percentage set by the bank.

- All transactions made either through the basic card or any supplementary card, are directly debited from 
the basic cardholder’s account. The basic cardholder has no right to overdraw the account using the card, 
in such cases, the basic cardholder is liable to cover it, as well as any other liability that may occur due 
to the usage.

- Any transactions carried out in currencies other than Egyptian pounds, whether inside or outside Egypt, 
will be converted to the currency of the account according to the exchange rate on the day the exchange is 
made, and will be debited to the card account in the currency of the account, adding to it the commission 
stated in this matter. 

- When using your card abroad, all your transactions are converted into the currency of your card at the 
exchange rate based on market or government set rates on the date it is received by VISA for processing. 
By using the card abroad, the cardholder approves all related fees and charges. A charge for Attijariwafa 
bank Egypt S.A.E’ handling costs and any VISA processing fees will be included in the conversion shown on 
your statement. For details of charges, which Attijariwafa bank Egypt S.A.E may alter from time to time, 
please refer to the current Attijariwafa bank Egypt S.A.E tariff guide which is available in all our branches.

4- Usage of the ATM:
- Using the ATM is to be carried out through the card delivered to the client and the PIN that will be delivered 

to the client.
- Cash withdrawals are limited to the amount available in the basic cardholder’s account at the time of the 

transaction. Cardholders may not overdraw their accounts using their cards.
- The cardholder may not withdraw cash more than the daily withdrawal limit determined by the bank or 

the ATM.

- The bank has the right to revise the cardholder’s withdrawal limit and amend it according to the bank 
policy without giving reasons.

- When withdrawing cash from the ATM, in case the cardholder doesn’t collect money within the machine 
specified time, the cash dispenser will automatically retain the money. Then, the cardholder will have 
no right to cancel the transaction. The bank has the right to fully/partially refund or not to refund the 
forgotten/uncollected money after reviewing the machine inventory without objection from the account 
holder’s side.

- Transactions which are made using the ATM are automatically debited from the account holder’s balance 
and the amounts used will be on hold from the account. 

5- Results arising from mistakes while using ATMs:
- The ATM card will automatically be locked in case of incorrectly entering the PIN three consecutive times.
- The ATM will automatically capture the card if it is not withdrawn from the machine in the preset time, 

which is 60 seconds.
- The cardholder must visit the branch in case the card is captured by the bank’s ATM after 3 working days.
- If the cardholder does not collect the card from the issuing branch within 60 days of the date the card was 

captured by the ATM, it will be cancelled and the cardholder has to issue a replacement card.
- If the amount of cash withdrawn from an ATM is not taken by the cardholder within the specified time, the 

bank has the right to fully/partially refund or not refund the forgotten/uncollected money after reviewing 
the machine inventory without objection from the account holder’s side.

- The bank is not in any way responsible for any loss incurred by the cardholder if he/she is unable to obtain 
ATM services for reasons of force majeur, electricity failure, mechanical failure or any other reason.

6- Usage of the card in electronic point of sale:
- The cardholder must sign the sales voucher at the merchant’s point of sale where he purchased goods 

and/or services. The signature has to match the signature on the back of the card. If the cardholder 
doesn’t sign a voucher, it does not waive customer obligation to pay the amount with which the account 
has been debited as a result of the use of the card. Transactions are automatically debited from the 
account holder’s balance and the amounts used will be on hold from the account. 

- If a refund voucher is issued by the merchant for transaction undertaken by the cardholder, the bank will 
refund the amount after being reimbursed by the merchant.

- The bank is not responsible for any disputes arising between the cardholder and the merchant regarding 
goods and services purchased through the card. Those disputes will be settled without interference 
from the bank.

7- Usage of the card over the internet:
- The customer undertakes that all the transactions made   through internet purchasing service shall

be lawful transactions and used for lawful purposes and to  unrestricted individuals, and that the
customer is the real beneficiary of the service. The bank shall not be responsible for any breaching of 
confidentiality of the accounts that may occur as a result of misuse made by the customer using the card 
on the Internet, or as a result of online electronic piracy. The customer is fully responsible for the use of 
the card in online purchasing without any liability or responsibility on the bank.

8- Personal Identification Number (PIN):
- The cardholder undertakes never to disclose his/her PIN to any other person even to the staff of

Attijariwafa bank Egypt S.A.E in order to protect the card from being used by any other person.
9- Charges:
- Upon signing the terms and conditions of use, the basic cardholder authorizes the bank to debit customer 

account with all issuance, replacement, or renewal fees for basic or supplementary card as well as any 
other charges claimed by the bank without giving reasons.

- In case the basic cardholder requests the issuance of any supplementary cards, customer will not object 
to any arising subscription or annual renewal fees, neither will customer object to any usage of those 
cards.

- The basic cardholder is completely responsible in front of the bank for any fees and charges incurred 
from the use of the basic or supplementary cards or for any loss or damage occurring to the cards. 

10- General:
- The bank shall not be held liable for the failure of any ATM terminals due to force majeur or electricity or 

mechanical failure or if the machine is out of cash or for any other reason whatsoever.
- All the mentioned terms and conditions in this application form apply to the supplementary cardholders 

as per the basic cardholder’s approval. The account holder is appointed in this agreement as being solely 
responsible for the behavior of his/her related supplementary cardholder(s).

- In case the basic cardholder cancels the basic card, that doesn’t necessarily mean that the supplementary 
card(s) are cancelled and vice versa, as it is a must  to determine the type of card which the client wishes 
to cancel in order to stop claiming money for that type of card.

- In case the basic cardholder requests the termination of the card, a written notice must be presented 
to the bank. However, this termination shall only be effective upon the return of all cards issued and 
payment of all liabilities of all cardholders under this agreement.

- The cardholder is fully responsible for the accuracy of the data keyed in to the ATM keyboard. Accordingly, 
the bank releases its responsibility from any action that may occur as a result of entering incorrect 
information.

- The customer hereby authorizes the bank to investigate about him/her and his/her transactions and all 
related parties to these operations according to all applicable laws of the Arab Republic of Egypt, as 
well as exchange customer information with the Central Bank of Egypt and banking sector, the mother 
and sister companies of Attijariwafa bank Egypt S.A.E and any other related company, and in general all 
entities which the bank may see that it is important and corollary for investigation, and to provide and 
exchange information about the customer of his operations within such entities or when taking legal 
action against the customer.

- The customer acknowledges that the bank has the right to stop and/or postpone the execution of any 
operations for the customer, to ensure that such operations do not breach or conflict with any of the 
applicable laws of the Arab Republic of Egypt, internal bank regulations or international treaties or
regulations. 

- In case of any disputes arising between the bank and the account holder, the information encoded on the 
magnetic media shall be taken as irrevocable evidence.

- The bank reserves the right to modify or to terminate the terms and conditions of its services at any time 
while notifying customers. Cardholder does not have the right to object to these modifications.

- The terms and conditions have been written bilingually, in both Arabic and in English. Should there be 
any discrepancy between the Arabic version and the English one, the applicable version shall be the 
Arabic one.

11- Governing law:
- All the above mentioned terms and conditions stated in this application form are governed by the Egyptian 

Laws and any disputes arising from interpretation or execution of this agreement shall be settled
through the Cairo Southern Courts of Egypt.

Gold Debit Card Application Form

Branch name         Date

Name of customer

Account number 

Customer ID

Account Currency
Please write your name as it will appear on the card: (max 20 characters including spaces).

1) First Applicant - Basic Card

Name

First applicant’s signature

Reasons for request (Basic card only)

Issuance  Replacement  Upgrade

Other (please specify)

2) Second Applicant - Supplementary Card

Name as it will appear on the card

Relationship with first applicant

Spouse Parent Son/Daughter

Brother/Sister  Other (please specify)

Second applicant’s signature

3) Third Applicant - Supplementary Card

Name as it will appear on the card

Relationship with first applicant

Spouse Parent Son/Daughter

Brother/Sister  Other (please specify)

Third applicant’s signature

Gold Debit Card Declaration

I/we, the undersigned do hereby declare that all the above 
provided information is correct, true, complete and under 
my/our full responsibility. I/we undertake the responsibility 
to inform the bank in case any of the above mentioned 
information is changed. I/we hereby authorize the bank to 
issue a Gold Debit Card as requested herein. I/we do hereby 
acknowledge that I/we have read and have accepted all the 
terms and conditions stated in the application form as well as 
any future amendments which might arise from time to time. I/
we also authorize the bank to make any enquires necessary in 
connection with this application and all amendments thereof. I/
we and any authorized user(s) of the Gold Debit Card agree that 
we are  jointly liable and solely for all charges, commissions, 
and fees incurred through the use of each card and I/we here 
authorize the bank to debit my account number ..................
........................................................... with all such charges, 
commissions, fees and dues without recourse on the bank.

I attest that I/my business do not provide facilities for gambling 
by means of electronic communications across the internet 
or provide support or infrastructure to an internet gambling 
business.

Basic Card Holder’s Signature

Supplementary Cardholders’ Signature

Relationship Manger’s Signature

Branch Manger’s Signature

Second applicant Third applicant
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طلب الĊصول على البطاقة
الذهبŰة للĎصم المباشر

.ýTerms & Conditions apply. Attijariwafa bank Egypt S.A.Eطبق الشروط والأĉكام. الĆþاري وفا بنك إůچŰبÿ ش.م.م.

فيـــكم واثقــون
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